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درخواست »ابتکار« برای رفع مشکلات پذیرش سهام 
عدالت به عنوان وثیقه تسهیلات زنان سرپرست خانوار

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور با اشاره به ابلاغ بخشنامه بانک مرکزی در 
خصوص پذیرش ســهام عدالت به عنوان وثیقه زنان سرپرست خانوار برای دریافت 
تسهیلات بانکی، گفت: تقاضا دارم مشکلات مربوط به بحث پذیرش سهام عدالت 
به عنوان وثیقه و پرداخت تســهیلات برای زنان سرپرست خانوار حل شود. عملا 
بخشنامه آن ابلاغ شده اما دستورالعمل اجرایی برای آن تعیین نشده است.به گزارش 
ایسنا، معصومه ابتکار در نشست همکاری مشترک نهادهای دولتی درگیر در طرح 
توانمندسازی اقتصادی بانوان کارآفرین کشور از طریق دسترسی به تسهیلات ارزان 
قیمت که با حضور نمایندگانی از وزارت ارتباطات، صندوق توســعه، بانک توسعه، 
وزارت جهاد و وزارت کار برگزار شــد، اظهار کرد: در راستای پذیرش سهام عدالت 
به عنوان وثیقه برای دریافت تســهیلات زنان سرپرست خانوار تلاش کردیم. حتی 
دیدم پیامکی مبنی بر پرداخت وام هفت میلیونی با ســهام عدالت ارسال شده بود 
اما عملا دســتورالعمل اجرایی برای آن وجود ندارد.معاون امور زنان و خانواده ادامه 
داد: پرداخت وام هفت میلیونی با سهام عدالت برای کسب وکارهای روستایی و حتی 
شهری کمک خوبی اســت اما عملا هنوز محقق نشده و باید مشکلات آن را حل 
کرد چراکه بحث سهام عدالت و دریافت تسهیلات با آن بحث مهمی برای بخشی 
از جامعه مخاطب ما اســت .ابتکار با بیان اینکه امروزه بســیاری از دختران و زنان 
روستایی تحصیلات دانشــگاهی دارند، گفت: در زمینه توان افزایی اقتصادی زنان 
روستایی باید چابک حرکت کنیم. این عرصه وجود دارد که بسیاری از زنان روستایی 
آمادگی فعالیت در کسب و کار متکی به فناوری نو و فناوری اطلاعات را دارند.وی با 
اشاره به طرح توان افزایی زنان کارآفرین در بازارهای مجازی که توسط این معاونت 
در حال اجراست، تصریح کرد: ما این طرح را از موضوع عدالت جنسیتی که یکی از 
محورهایش توان افزایی اقتصادی زنان است آغاز کردیم. عدالت جنسیتی بخشی از 
نظام برنامه ریزی ما اســت و هم اکنون ۳۱ استان کشور برای تحقق ۱۷۶ شاخص 
عدالت جنســیتی در هشت محور برنامه نتیجه محور دارند که یکی از آن محورها 
توان افزایی اقتصادی زنان است.به گفته ابتکار، برنامه های نتیجه محور شاخص های 
عدالت جنســیتی بر اساس الگوســازی  و ارائه مدلهای موفق برای زنان سرپرست 
خانوار و... طراحی شــده  که نتایج خوبی نیز داشته  است.معاون امور زنان و خانواده 
رئیس جمهوری با اشاره به اجرای طرح »ارتقاء تاب آوری اجتماعی« در ۱۱۰۰ نقطه 
پر آسیب اجتماعی، خاطر نشان کرد: مطابق با این طرح جامعه محلی به خودباوری 
برای تغییر می رســد. یک تقاضایی در ذهن جامعه محلی و اراده ای شکل می گیرد 
که باید تغییری در روستاها، حاشیه شهرها و محله ها و ... ایجاد شود تا برای رسیدن 
به تاب آوری و عبور از آسیب ها کسب وکار و فعالیت اقتصادی خود را راه بیاندازند.

وی ادامه داد: پس از ایجاد این اراده برای تغییر شبکه های تعاونی، صندوق های خرد 
روستایی، تشکل ها و... کار را برعهده می گیرند. اینها نسبت به مسائل اولیه بانکی و 
بیمه و مالیات آگاهی ضعیفی دارند و از این رو مهم است در تمام این عرصه ها به آنها 
دسترسی دهیم.معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری معتقد است که اینترنت 
فرصت فوق العاده ای برای زنان فعال در عرصه کسب و کار ایجاد کرد و نهایتا زنان 
باید این به بازارهای مجازی، دریافت تسهیلات، حمایت و منابع اتصال پیدا کنند.

ابتکار با اشاره به اقدامات معاونت امور زنان در راستای استاندارد سازی محصولات 
زنان روستایی و تولید محصولات سالم گواهی شده روستایی، گفت: زنان روستایی 
در این امر پیشگام شدند. بازار امروز نیازمند محصولات سالم است. استاندارد سازی 
محصولات کشــاورزی زنان روستایی بســیار روزآمد است و از فناوری و دانش روز 
استفاده می کند. رویکرد آن سلامت محور و محیط زیستی و مطابق با تقاضای بازار 

مدرن شهری امروز ما است.

 اطلاعیه وزارت بهداشت 
درباره ثبت نام دریافت انسولین قلمی

معاونت درمان وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی در اطلاعیه شماره ۲ 
خود در خصوص ثبت نام جهت دریافت داروی انســولین قلمی، اعلام کرد: درحال 
حاضر اطلاعات بیماران تحت پوشش »سازمان بیمه سلامت« در سامانه مدیریت 
بیماریهــای نادر بارگذاری و اطلاعات بالغ بــر ۵۰ درصد از بیماران مصرف کننده 
انســولین قلمی پیش بینی شده در کشور ثبت شــده است.به گزارش ایلنا و بنابر 
اعلام وبدا، براســاس ایــن اطلاعیه، با اقدامات صورت پذیرفتــه نیازی به مراجعه 
»بیمه شــدگان سازمان بیمه ســلامت« به مراکز دیابت نیست و بیماران صرفاً با 
مراجعه به سامانه مدیریت بیماریهای نادر )https://rda.behdasht.gov.ir(  می 
تواننــد از ثبت کدملی و صحت اطلاعات درج شــده خود اطمینان حاصل کنند.

متن کامل این اطلاعیه بدین شــرح است: »به منظور ســاماندهی فرآیند توزیع 
انســولین قلمی و ارتقای سطح دسترســی بیماران دیابتی به این گروه از داروها، 
 از مــاه گذشــته طرح ثبت نام این بیماران در ســامانه مدیریــت بیماریهای نادر 
)https://rda.behdasht.gov.ir( با دستور اکید وزیر بهداشت و تاکید بر استفاده 
حداکثری از امکانات مراکز درمانی، بهداشتی در دانشگاه های علوم پزشکی جهت 
پیشگیری از ازدحام مراجعین در شرایط  شیوع COVID۱۹ آغاز شد. تا جایی که 
درحال حاضر ۸۲۸ مرکز دیابت در سطح کشور در این زمینه فعال هستند.همچنین 
جهت تسریع در این خصوص، مذاکرات مستمری با سازمانهای بیمه گر پایه در مورد 
 تطابق بانک اطلاعاتی این بیماران و انتقال داده به سامانه مدیریت بیماریهای نادر 
 )https://rda.behdasht.gov.ir(  صورت گرفته اســت. درحال حاضر اطلاعات 
بیماران تحت پوشــش »سازمان بیمه سلامت« در ســامانه بارگذاری و اطلاعات 
بالغ بر ۵۰ % از بیماران مصرف کننده انســولین قلمی پیش بینی شده در کشور 
ثبت شده است.با اقدامات صورت پذیرفته نیازی به مراجعه »بیمه شدگان سازمان 
بیمه سلامت« به مراکز دیابت نیست و بیماران صرفاً با مراجعه به سامانه مدیریت 
بیماریهای نــادر )https://rda.behdasht.gov.ir( می توانند از ثبت کدملی و 
صحت اطلاعات درج شده خود اطمینان حاصل نمایند و چنانچه اطلاعاتشان نیاز 
به اصلاحاتی دارد آخرین اصلاح را انجام و ثبت نهایی نمایند. در صورت عدم ثبت 
اطلاعات نیز با انتخاب اســتان/ شهر محل ســکونت خود، از لیست مراکز دیابت 
محدوده ســکونت خود مطلع شوند و با مراجعه و ارائه مستندات پزشکی اقدام به 
ثبت نام در این سامانه نمایند.در پایان لازم بذکر است طرح ثبت نام بیماران دیابتی 
تا ۲۰ تیرماه سالجاری تمدید شده است و پس از اتمام موعد مقرر توزیع دارو صرفاً 

به بیماران ثبت شده در این سامانه صورت می گیرد.«

 تامین هزینه های شهر 
بدون فروش حتی یک طبقه اضافه 

درآمد شهرداری منطقه یک در سال ۹۸ و ۹۹ بدون فروش حتی یک طبقه اضافه 
تر از طرح تفصیلی، محقق و هزینه های شــهر تامین شد.به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه یک سید حمید موسوی شهردار این منطقه با اعلام مطلب فوق 
اظهار کرد: ساماندهی شــهر وقتی محقق می شود که در ریل طرح تفصیلی قرار 
بگیرد و ما طی دو سال گذشته با قرار گرفتن در این ریل و بدون فروش یک طبقه 
اضافه در صدور پروانه یا پایان کار ، کار را جلو بردیم و هزینه های شــهر را تامین 
کردیم.موسوی افزود: نه تنها شهر فروشی نکردیم بلکه ارزان فروشی هم نکردیم به 
طوری که درآمد هزار میلیارد تومانی ســال ۹۶ را به ۳ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان 
در سال ۹۹ رساندیم و امروز با پیش بینی ۵ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومانی برای سال 

۱۴۰۰ مواجه هستیم.

 هشدار پلیس نسبت به مصرف قرص های لاغری 
برند گلوریا و سیگارهای الکترونیک

رئیس پلیس مبارزه با موادمخدر ناجا نســبت به عوارض مصرف قرص های لاغری 
برند گلوریا و ســیگارهای الکترونیک با روغن حشیش هشدار داد.به گزارش ایسنا، 
ســردار مجید کریمی گفت: متاسفانه قرص های لاغری که طرفدارانی نیز در میان 
زنان و جوانان دارد عوارض جبران ناپذیری برای مصرف کنندگان درپی دارد. در این 
میان برندی به نام گلوریا که شــامل کپسول های لاغری است حاوی مخدر شیشه 
تشــخیص داده شده اســت.وی با بیان اینکه پلیس مبارزه با موادمخدر و سازمان 
غذاودارو وجود شیشه در این کپسول ها را تایید کرده است، گفت: این قرص ها در 
آرایشگاه های زنانه، عطاری ها، باشگاه های ورزشی، تبلیغات ماهواره ای و ... به فروش 
می رسد.کریمی با بیان اینکه این قرص ها به صورت قاچاق وارد کشور می شود، ادامه 
داد: تاکنون دو مورد از مصرف کنندگان این قرص ها دچار مشــکل کبد و ســقط 
جنین شده اند و البته این مواردی است که به شکل رسمی گزارش شده است.وی 
افزود: مصرف کنندگان این قرص ها بدون آنکه خودشان بدانند دچار اعتیاد شدید 
به شیشه شده و امکان ترک کردن آن برایشان بسیار دشوار خواهد بود.وی نسبت 
به ســیگارهای الکترونیک نیز هشدار داد و گفت: این سیگارها تحت عنوان سیگار 
ترک موادمخدر و ... نیز عرضه می شــود. اما در بررسی که ما داشتیم مشخص شد 
از این سیگارها برای مصرف گل وحشیش نیز اشتفاده شده وحتی در یک مورد ما 
اسانس های حشیش را کشف کردیم.وی ادامه داد: این اسانس ها سبب اعتیاد فرد 
به حشــیش شده وگاهی افراد با این تصور که سیگار الکترونیکی مصرف می کنند 

ناخواسته به مصرف حشیش معتاد می شوند.

اخبار کوتاه
نگرانی از کرونا در بزرگترین آزمون کشور

داوطلبان کنکور سراسری خواستار تعویق آزمون هستند
محمد سیاح

سخنگوی وزارت بهداشت هشدار داد

افزایش بستری های کرونا در ۴ استان
گسترش وضعیت قرمز در نوار جنوبی کشور

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی خبر داد

کاهش هزینه های درمان بیمه شدگان به زودی

رئیس سازمان داوطلبان هلال احمر خبر داد

اجرای طرح نذر آب در ۱۵ استان کشور

رئیس سازمان حفاطت محیط زیست عنوان کرد
لابی خودروسازان برای خودداری از عمل به قانون

ادامه دار شــدن اپیدمی  کرونا و بلاتکلیفی واکسیناسیون 
باعث شــد تا آزمون های مختلف بــه تاریخ های متفاوتی 
موکول شــوند، با این حال زور کرونــا به تنها آزمونی که 
نرســید کنکور سراســری بود که داوطلب میلیونی دارد! 
حساســیت ها و نگرانی های ایجاد شــده برای داوطلبان 
باعث شده تا خواســتار تعویق زمان برگزاری این آزمون 

مهم شوند.
بــه گزارش مــردم ســالاری آنلایــن، درحالیکــه همه 
آزمون های خرداد و تیر از کارشناســی ارشــد و دکتری 
گرفتــه تا آیین نامه رانندگی بــه تعویق افتاده، داوطلبان 
کنکور سراســری در رشته های مختلف از برگزاری کنکور 
در شــرایط کرونایی نگران شده اند. البته این نگرانی بیراه 
هم نیســت چراکه کنکور سراســری یکی از مهمترین و 
حساس ترین آزمون ها برای داوطلبان ورود به دانشگاه هاه 

بویژه دانشگاه های دولتی است.
گروه ســنی معمول داوطلبان ایــن آزمون بین ۱۸ تا ۲۲ 
سال اســت که هنوز واکســن دریافت نکرده اند و همین 
موضوع باعث نگرانی آنها از ابتلا به بیماری یا ناقل شــدن 

شده است. 
ضمــن اینکه با توجه بــه جمعیت بالای ایــن داوطلبان 
ممکن اســت خود داوطلب یا فردی در بین خانواده آنها 
دارای بیماری زمینه ای باشــد و همین موضوع به تشدید 
نگرانی ها از برگزاری آزمون پیش از واکسیناســیون دامن 

زده است.
از طرفــی داوطلبان ایــن آزمون معتقدند کــه با تعویق 
افتــادن همه آزمون ها به جز کنکور سراســری، سلســله 
مراتب آزمون هــا بهم خورده و داوطلبان مشــترک حالا 
دچار سردرگمی شــده و نگران از دست دادن این فرصت 
هســتند که در این صورت باید یکسال دیگر برای شرکت 

در این آزمون صبر کنند!

انتخاب رشته؛ مشکل جدی جابجایی آزمون ها
یکی از داوطلبان کنکور سراســری در این باره به »مردم 
سالاری آنلاین« گفت: »کنکور ارشد همیشه قبل از کنکور 
سراسری برگزار می شده و دواطلبان ارشد می توانستند در 
کنکور سراســری نیز شــرکت کنند. طبق قانون سازمان 
ســنجش داوطلب می تواند در هر دو آزمون شرکت ولی 
فقط در یکی انتخاب رشته کند. داوطلبان وقتی در ارشد 
شرکت می کردند نزدیک یک ماه بعد نتایج آن را دریافت 
و اگر مجاز به انتخاب رشــته می شــدند انتخاب رشــته 
می کردند ولی اگر موفق نمی شــدند در کنکور سراسری 
شرکت و انتخاب رشــته می کردند. چون همیشه انتخاب 
رشته ارشــد قبل از سراسری بوده می توانستند به راحتی 
انتخاب رشــته کنند، اما الان چون کنکور سراسری زودتر 

از ارشد برگزار خواهد شــد زمان انتخاب رشته سراسری 
نیز زودتر انجام می شود و داوطلبان با توجه به عدم عیان 
بودن نتیجه ارشــد نمی دانند که آیا در سراسری انتخاب 
رشــته بکنند یا نه چراکه اگر در سراسری انتخاب رشته 

کنند از انتخاب رشته در ارشد محروم می شوند.«
او ادامــه داد: »اگر دواطلبی در کنکور سراســری انتخاب 
رشته نکند و ارشد هم رتبه نیاورد یک سالش را از دست 
می دهد. علاوه بر این پســرها مشکل سربازی را هم پیش 
رو دارند که در این شــرایط ممکن است فرصت حضور در 

دانشگاه را به دلیل مشمول بودن از دست بدهند.«
 سردرگمی  داوطلبان

 برای حضور در کنکور سراسری!
رعایت ترتیب آزمون های ملی از ســوی سازمان سنجش 

امری است که طی پنجاه سال گذشته، قانونا اجرا شده و 
داوطلبان مشترک هر سال با علم به این موضوع که معیار 
و ملاک سازمان ســنجش رعایت ترتیب آزمون های ملی 
اســت، هزینه کرده و در طول سال تحصیلی اولویت خود 
را قبولی در کنکور ارشــد سپس سراسری گذاشته اند، اما 
این بار عدم رعایت ترتیب آزمون ها منجر به ســردرگمی 
 داوطلبان مشــترک برای انتخاب رشته شده، زیرا تا قبل 
از آمدن نتایج کنکور ارشــد، نتایج کنکور سراسری حاضر 
شده و داوطلبان ناچار به انتخاب رشته هستند در صورتی 
که هنوز تکلیف نتیجه کنکور ارشــد مشخص نشده است. 
از سویی براســاس مصوبات وزارت علوم؛ فاصله امتحانات 
نهایــی و کنکور سراســری بایــد حداقل ۲۰ روز باشــد 
درحالیکه در این شــرایط این فاصلــه به ۱۶ روز کاهش 

یافته است.
برخی از داوطلبان در بیمارستان بستری هستند

هرچند که این داوطلبان شــکایتی از موضوع ندارند، اما 
می گویند تعداد زیادی از داوطلبان که به صورت حضوری 
در امتحانات نهایی حضور داشــتند به کرونا مبتلا شده و 
به همین دلیــل و همچنین فاصله کم امتحانات با کنکور 
سراسری فرصتی برای اینکه بتوانند عقب افتادگی درسی 
خود را جبران کنند یا برای کنکور آماده شوند، ندارند. از 
طرفی برخی از داوطلبان به دلیل شــرایط وخیم بیماری 
کرونا همچنان در بیمارســتان بســتری هستند و حتی 
شــرکت کردن آنها در کنکور سراسری در هاله ای از ابهام 

است. 
مهمتریــن نکته ای کــه در درخواســت داوطلبان مطرح 
می شود این است که با توجه به اینکه پذیرش دانشجو از 
بهمن آغاز می شود و همچنین شرایط کرونایی؛ چه دلیلی 
وجود دارد که کنکور سراســری به بعد از واکسیناسیون 

افراد خاص موکول نشود؟!

ســخنگوی وزارت بهداشــت با بیــان اینکه 
متأسفانه آمار هفته گذشته در تعداد بیماران 
ســرپایی مثبت افزایش ۱۹ درصدی را نشان 
مــی دهد، گفت: وضعیت قرمــز کرونایی در 
نوار جنوبی کشور همچنان در حال گسترش 
است و اســتان های سیســتان و بلوچستان، 
هرمزگان، کرمان و بوشــهر با افزایش جدی 
تعداد بیماران بســتری مثبت مواجه هستند.
دکتر ســیما ســادات لاری در گفت و گو با 
ایســنا، درباره وضعیت بیمــاری کووید ۱۹ 
در کشــور، گفت: در هفته چهارم خرداد ماه 
شاهد کاهش  ۲.۲ درصدی در موارد بستری 
مثبــت و کاهش ۸.۶ درصدی در تعداد فوت 
شــدگان بیماری نســبت به هفته ماقبل در 

کشور بوده ایم.
وی افزود: علی رغم مشــاهده روند کاهشــی 
در موارد بســتری و فوتی در هفته گذشــته، 
متأســفانه آمار تعداد بیماران سرپایی مثبت 
افزایش ۱۹ درصدی را نشــان می دهد.لاری 

ادامــه داد: وضعیــت قرمز کرونایــی در نوار 
جنوبی کشور همچنان در حال گسترش است 
و استانهای سیستان و بلوچستان، هرمزگان، 
کرمان و بوشهر با افزایش جدی تعداد بیماران 
بستری مثبت مواجه هستند.وی تاکید کرد: 
توقف روند کاهشی بستری بیماران در برخی 
استانها و ایجاد روند صعودی بستری شدگان 
مثبت در برخی دیگر از استانهای کشور، زنگ 
خطر جدی برای مدیریت اپیدمی در کشــور 
اســت.لاری گفت: میزان رعایت پروتکل های 
بهداشتی در کشــورمان همچنان ۷۰درصد 
گزارش شده اســت که با حد مطلوب دارای 

فاصله زیادی است.

۱۱۷۱۶ ابتلای جدید کرونا در کشور 
بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، طی 
۲۴ ساعت ۱۱۶ بیمار کووید ۱۹ در کشور جان 

خود را به دلیل این بیماری از دست دادند.
به گزارش ایسنا، مرکز روابط عمومی و اطلاع 
رســانی وزارت بهداشــت، تا روز ۱ تیرماه، ۴ 
میلیون و ۴۰۳ هزار و ۷۵۳ نفر دُز اول واکسن 
کرونــا و ۹۷۲ هزار و ۸۷۱ نفــر نیز دُز دوم را 
تزریق کرده اند و مجموع واکســن های تزریق 
شــده در کشــور به ۵ میلیون و ۳۷۶ هزار و 
۶۲۴ دُز رسید.از روز ۳۱ خرداد تا روز ۱ تیرماه 
۱۴۰۰ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 
۱۱ هزار و ۷۱۶ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 

در کشــور شناسایی شــد که هزار و ۲۷۸ نفر 
از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ 
در کشور به ســه میلیون و ۱۱۷ هزار و ۳۳۶ 
نفر رسید.متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، ۱۱۶ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دســت دادند و 
مجموع جان باختگان این بیماری به ۸۳ هزار 
و ۲۱۷ نفر رسید.خوشبختانه تا روز ۱ تیرماه، 
دو میلیون و ۷۷۱ هزار و ۷۰۵ نفر از بیماران، 
بهبود یافته و یا از بیمارســتانها ترخیص شده 
اند.ســه هزار و ۲۴۹ نفــر از بیماران مبتلا به 
کوویــد۱۹ در بخش هــای مراقبت های ویژه 
بیمارســتانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۱ 
تیرماه، ۲۲ میلیون و ۶۹۹ هزار و ۱۶۶ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
در حال حاضر ۲۲ شــهر کشــور در وضعیت 
قرمز، ۱۷۵ شــهر در وضعیت نارنجی و ۲۵۱ 

شهر در وضعیت زرد قرار دارند.
به جز سه شهر، سایر شهرهای تهران در 

وضعیت نارنجی قرار دارند
فرمانده عملیات مبارزه با کرونا در استان تهران 
وضعیت بیماری در این استان را تشریح کرد.به 
گزارش ایسنا دکتر علیرضا زالی، گفت: به نظر 
می رســد کانون های مختلفی در تهران وجود 
دارند کــه این کانون ها هر چنــد وقت یکبار 
تعدادی از بیماران را دارند. الان نقشه درگیری 
بیماری در هر ۵ حوزه جغرافیایی شهر تهران 
فعال اســت و تقریبــا در حــال حاضر کلیه 
شهرستان های شهر تهران نارنجی هستند.زالی 
تاکید کرد: تنها شــهرهای بهارستان، ملارد و 
قدس زرد هستند اما شهر تهران این هفته هم 
نارنجی بود و پیش بینی می کنیم رنگ نارنجی 

هفته دیگر هم برقرار باشد.

مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی جزئیات متناســب 
ســازی حقوق مســتمری بگیران را اعلام کــرد و گفت: 
قول می دهیم منابع ســه سال آینده را هم از محل وصول 
مطالبــات نقدی و غیرنقدی تامیــن و در اختیار مدیران 
بعدی قرار دهیم و منابع متناسب سازی برای سه تا چهار 

سال آینده تامین شده باشد. 
به گزارش ایسنا، مصطفی سالاری در سلسله نشست های 
رویــای تامین اجتماعی فراگیر که با موضوع »متناســب 
سازی حقوق مستمری بگیران، از رویا تا واقعیت« برگزار 
شد با بیان اینکه امروز در راستای همفکری و هم اندیشی 
برای اجرای بهتر متناسب سازی حقوق و استمرار آن، در 
این نشســت گرد هم آمده ایم گفت: مبلغی که در اسفند 
۹۸ بابت مســتمری قبل از متناسب سازی می پرداختیم 
۶۶۰۰ میلیــارد تومان بود که اکنــون به ماهانه ۱۷ هزار 
میلیارد تومان رسیده است و بیش از ۲.۵ برابر شده است.

وی افزود: یک مرحله متناسب سازی در مرداد ۹۹ و یک 
مرحله در ابتدای سال ۱۴۰۰ انجام شد. ممکن است عده 
ای حقوقشان کمتر و بخشــی بیشتر از ۲.۵ برابر افزایش 
یافته باشــد، اما میانگین همین حدود ۲.۵ برابر اســت. 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با تاکید بر اینکه مهم 

بود که عدالت در متناســب سازی داشــته باشیم و دوم 
آنکه اســتمرار داشته باشــد و بعدا با موانع قانونی مواجه 
نشــود اظهار کرد: نکته دیگر هزینه کــرد صحیح منابع 
بود که هم اســراف نشود و هم حق بازنشسته ای تضییع 
نشــود. چاره اندیشی برای وصول منابع در بلند مدت نیز 
حائــز اهمیت بود که ایــن کار را هم انجــام دادیم و در 
نهایت بر اساس محاســبات پایداری به این نتیجه گیری 
رســیدیم. برخی نقدهایی درباره وصول منابع داشتند که 
جای نگرانی در این باره وجود ندارد. ســالاری ادامه داد: 
نه اینکه برای متناســب ســازی کار آسانی صورت گرفته 
باشــد اما قول می دهیم منابع ســه ســال آینده را هم از 
محل وصول مطالبات نقدی و غیرنقدی تامین و در اختیار 
مدیران بعدی قرار دهیم و منابع برای ســه تا چهار سال 
آینده تامین شده باشــد و از این حیث دغدغه ای وجود 
ندارد. وی با اشاره به اینکه در پرداخت دیون دولت اتفاق 
خوبی افتاده اســت و دولت به مــا کمک های خوبی کرد 

اظهار کرد: ســال قبل ۴۳ هزار میلیــارد تومان از دولت 
بابــت رد دیون وصول کردیم و امســال ظرفیت رد دیون 
۸۹ هزار میلیارد تومانی در بودجه پیش بینی شده است. 
آن چیزی که اتفاق افتاده بــدون مبنا و نگاه بلندمدت و 
بدون تامین منابع پایدار و بدون نگاه عادلانه نبوده است. 
همانطور که وظیفه ماســت در بخــش درمان هم خوب 
عمل کردیــم تا بار درمان را از دوش مســتمری بگیران 
 برداریم. در بخش پرداخت مســتمری نیز تکلیف عرفی و

 قانونی داریم.
مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی با بیان اینکه سه ماه 
از ســال گذشــته اســت و تاخیری در پرداخت حقوق ها 
نداشــته ایم عنوان کرد: هنوز وصولی بابت رد دیون سال 
جاری نداشــته ایم اما فهرســت اموال و سهامی که باید 
بــه ما واگذار شــود را با وزارت اقتصاد و ســازمان برنامه 
و بودجــه نهایی کردیــم و امیدواریم ظرف یکی دو هفته 
آینده نهایــی و مصوبه ای در این باره قطعی شــود. این 

فهرست شامل سهام و دارایی است که باید ارزش آن برای 
استمرار متناسب سازی در ســال های آینده حفظ شود.

ســالاری ادامه داد: ما به موازات ایــن کار، قول می دهیم 
ظرف دو ســه هفته آینده طرحی برای کاهش شــدید و 
اساســی هزینه های درمان برای همه بیمه شــدگان ارائه 
کنیم. همانطور کــه هزینه درمان در مراکز دانشــگاهی 
شــهرهایی که مرکز ملکی نداشــتند را رایگان کردیم در 
بخش درمان ســرپایی و غیره نیــز طرح هایی خوبی در 
دســت اقدام است که بخشی از آن ها را طی دو سه هفته 
آینده اعلام خواهیم کرد.به گزارش ایســنا، ســالاری در 
جمع بندی این نشست گفت: با اجرای طرح توانمندسازی 
و بــا حمایت دولت و مجلس می توانیم در آینده در حوزه 
تامین اجتماعی دغدغه نداشــته باشــیم. اگر اصلاحات 
پارامتریک را انجام دهیم، مشــاغل ســخت و زیان آور را 
ســامان دهیم و رابطه بیمه پردازی و متناســب سازی را 
درنظر داشته و پرداخت تعهدات دولت به موقع و هرساله 
انجام شــود، می توانیم متناسب سازی پایدار، مستمر و با 
کیفیت خوب را اســتمرار دهیم و درمان را رایگان کنیم 
که با راهکارهایی چون ارائه کامل خدمات در بستر نسخه 

الکترونیک و پیگیری نظام ارجاع محقق می شود. 

نصیری گفت: به تعبیر هلال احمر خشکسالی 
و کم آبی زلزله خاموش است و افراد بر اثر آن 

آسیب های زیادی خواهند دید.
 به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، محمد 
نصیــری رئیس ســازمان داوطلبان جمعیت 
هلال احمر در نشســت خبری اظهار کرد: از 
سال ۲۰۱۹ فدراسیون صلیب سرخ برنامه ای 
را برای حل بحران آب بــا توجه به تغییرات 
اقلیمــی وضع کــرد.او در ادامه بیــان کرد: 
طی ۲۰ ســال گذشته بیشــترین مداخلاتی 

که صلیب ســرخ داشــته اســت، از جنس 
 مداخلاتی بود که بر اثر تغییرات اقلیمی ایجاد 

شده بود.
رئیس سازمان محیط زیســت کشور عنوان 
کرد: جمعیت هلال احمر ایران از ســال ۹۷ 
طرحی با محوریت بحران آب و خشکســالی 

به صورت گســترده به نام نذر آب وارد عمل 
شد.نصیری با اشاره به اینکه تغییرات اقلیمی 
نباید مهاجرت جمعیت شــود،گفت: یکی از 
موضوعــات تثبیت جمعیت در اســتان هایی 
است که با بحران خشکسالی رو به رو هستند.
رئیس سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر 

تشــریح کرد: ســال اول اســتان سیستان و 
بلوچستان در این طرح مدنظر بود، اما امسال 
۱۵ اســتان مدنظر خواهد بود.نصیری افزود: 
جایی که آب نباشد، قطعا معیشت و سلامت 
جسمی و روحی افراد دچار مخاطره می شود.

او عنوان کرد: به تعبیر هلال احمر خشکسالی 

و کم آبی زلزله خاموش اســت و در یک روند 
افراد آســیب های زیادی خواهند دید.نصیری 
تصریح کرد: با قطعی برق ها به صورت روزانه 
می توان کمبــود آب را باور کــرد؛ بعضی از 
جا های کشــور همچون هرمزگان ۷۵ درصد 
کاهش بارش داشــته اســت.رئیس سازمان 
داوطلبان بیان کرد: امسال برای اجرایی این 
طرح فراخوان عام خواهیم داد، در ســال های 
گذشــته تنها خیرین در این امر مشــارکت 

داشتند، اما امسال متفاوت است.

رئیس سازمان حفاطت محیط زیست با اشاره به ضرورت فرهنگ سازی در حوزه آب 
گفت: با تداوم روند کنونی آب شیرین برای نسل های آینده باقی نمی ماند.به گزارش 
ایســنا عیسی کلانتری در مراســم تجلیل از محیط بانان، ضمن اشاره به انتقادات 
مطرح شــده درباره پروژه احیای دریچه ارومیه اظهار کرد: برخی می گویند دریاچه 
ارومیه تعطیل شده اما براساس مصوبات شورای امنیت کشور نمی توانستیم اطلاع 
رسانی کنیم. به دلیل پافشاری بر ایجاد تونل ۲۰۰ نفر هفتگی ۱۳۰ متر زیر زمین 
می خوابند. نباید ناجوانمردانه انتقاد کرد وقتی دولت ۱۰۰ درصد بودجه پروژه احیای 
این دریاچه را تخصیص داده اســت. وی ضمن اشــاره به وضعیت آب کشور گفت: 
امروز برای حفظ محیط زیســت کشــور  باید از آب حفاظت کنیم. متاسفانه ما در 
بخش آب و حفاظت از محیط زیســت کشور خوب عمل نکرده ایم. ما حق داریم تا 
۴۰ درصد از آب تجدیدپذیر اســتفاده کنیم اما هنوز هم بیش از ۱۰۰ درصد از این 
منابع استفاده می کنیم که این مساله باعث از بین بردن ریشه محیط زیست در آینده 
خواهد شــد.وی  ادامه داد: در حوزه منابع آب نیاز به فرهنگ سازی است و مسئولان 
کشور باید نسبت به این مساله آگاه باشند. اگر این روند همانطور که تا الان ادامه پیدا 
کرده است، تداوم یابد به علت سیاست های کلان غلط و پاسخگو نبودن پتانسیل آبی 
مملکت، محیط زیست تخریب خواهد شد و آب شیرین برای نسل های آینده باقی 
نخواهد گذاشت.معاون رئیس جمهوری با انتقاد از طرح یکی از کاندیداهای ریاست 
جمهوری مبنی بر تأمین غذا برای ۵۰۰ میلیون نفر در کشور تصریح کرد: طبق اصول 
حدود ۳۸ میلیارد متر مکعب آب قابل بهره برداری است این درحالیست که ما برای 
تامیــن نیاز غذای ۶۰ میلیون نفر ۲.۵ برابر این میزان یعنی ۹۰ میلیارد متر مکعب 
آب برداشت می کنیم بنابراین چنین ادعاهایی عوام فریبی است.کلانتری اظهار کرد: 
دو ماه پیش در پی بررسی زمین خواری هزار هکتاری در لواسان به حجت الاسلام و 
المسلمین رئیسی گفتم در کشور سالیانه ۲ میلیارد تن خاک از دست می دهیم که 
می توانیم ۱.۲ میلیارد تن به معنای ۳۰۰ هزار هکتار خاک را حفظ کنیم و شما برای 
آزادســازی ۱۰۰۰هکتار ۱۰ جلسه برگزار کرده اید.وی تاکید کرد: سازمان حفاظت 

محیط زیســت موظف است برای حفظ محیط زیست بجنگند. اگر گروهی اهمیت 
این موضوع را بفهمند باید تا آخر بجنگند چراکه موظفیم حقوق نسل های آینده را 
حفظ کنیم. هیچ نهاد دیگری در کشور به جز سازمان حفاظت محیط زیست موظف 
به حفظ حقوق نسل های بعد نیست.کلانتری با اشاره به اینکه وظایف اصلی رئیس 
و معاونان سازمان حفاظت محیط زیست اصلاح قوانین، مقررات و آیین نامه ها است، 

تصریح کرد: مسئولان سازمان حفاظت محیط زیست باید  برای اصلاح اصول پایه در 
دولت و مجلس بجنگند.هنوز با خودروسازان دعوا داریم چون تا زمانی که تکنولوژی 
تولیدی خود را اصلاح نکنند هوا را آلوده خواهند کرد. ما گفته ایم که از ابتدای سال 
۱۴۰۱ موتورهای خودروهای تولیدی باید از اســتاندارد یورو ۶ برخوردار باشد اما از 

حال دارند لابی می کنند که خودروهای با استاندارد یورو ۴ و ۵ را بیرون دهند.

»آگهی فقدان سند مالکیت«
نظر به اینکه خانم محدثه مشایخی به استناد اوراق استشهادیه جهت دریافت 
ســند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه نموده و مدعی می باشند 
ســند مالکیت ششدانگ اعیان یکباب منزل مسکونی به شماره پلاک ۳۵۴۲ 
فرعی از ۱۵ اصلی بخش ۹ مشهد مفقود گردیده است. با بررسی دفتر املاک 
معلوم شد مالکیت نامبرده ذیل دفتر املاک ۱۳۴۵ صفحه ۳۴۷ بشماره ثبت 
۲۴۵۵۸۲ ثبت و ســند مالکیت به شــماره ۰۵۵۳۰۰ صادر گردیده است و 
برابر سند شماره ۱۰۰۹۷ مورخ ۱۳۹۵/۰۳/۰۶ دفترخانه ۳۴۷ مشهد در رهن 
بانک ملت میباشد. دفتر املاک بیش از این حکایتی ندارد .لذا به استناد ماده 
۱۲۰ اصلاحــی قانون ثبت، مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هرکس 
نسبت به ملک مورد آگهی معامله ای انجام داده یا مدعی وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشــد، بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض 
کتبی خود را به پیوست اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره 
تسلیم نماید، بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و یا 
وصول اعتراض بدون ارائه سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور 

سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد. 42۷ م الف
حمیدرضا افشار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک
 ناحیه 5 مشهد مقدس

»آگهی فقدان سند مالکیت«
نظــر به اینکه آقای حســن خــوش اندام برابــر وکالتنامــه ۲۲۷۶۸ مورخ 
۱۳۹۹/۰۹/۲۰ دفترخانه ۲۶۱ مشــهد از آقای مجتبی عباس زاده دربانی به 
اســتناد اوراق استشهادیه جهت دریافت ســند مالکیت المثنی نوبت اول به 
این اداره مراجعه نموده و مدعی می باشــند سند مالکیت یک دانگ مشاع از 
ششدانگ یکباب خانه و مغازه به شماره پلاک ۲۴۲۶ فرعی از ۸۰ اصلی بخش 
۹ مشهد مفقود گردیده است. با بررسی دفتر املاک معلوم شد مالکیت نامبرده 
ذیل دفتر املاک الکترونیکی به شــماره ۱۳۹۹۲۰۳۰۶۲۷۱۰۰۶۵۱۱ ثبت و 
ســند مالکیت بشماره ۳۴۶۱۹۹ صادر گردیده است. دفتر املاک بیش از این 
حکایتی ندارد. لذا به استناد ماده ۱۲۰ اصلاحی قانون ثبت، مراتب یک نوبت 
آگهی و متذکر می گردد هر کس نسبت به ملک مورد آگهی معامله ای انجام 
داده یا مدعی وجود ســند مالکیت نزد خود می باشد، بایستی ظرف مدت ده 
روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض کتبی خود را به پیوست اصل سند مالکیت 
یا ســند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید، بدیهی است در صورت عدم 
وصــول اعتراض در مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه ســند مالکیت 
یا سند معامله رسمی نســبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به 

متقاضی اقدام خواهد شد. 428 م الف
حمیدرضا افشار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 5 مشهد مقدس 


